
OŚWIADCZENIE Nr XXII/1/08
RADY MIEJSKIEJ W KAMIENNEJ GÓRZE

z dnia 21 maja 2008 r.

w sprawie rokowań  mających na celu zbycie nieruchomości niezabudowanej

Na  podstawie  §  34  ust.  1  Statutu  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra  uchwalonego  Uchwałą
Nr XXXV/A/232/05 Rady Miejskiej  w Kamiennej  Górze z  dnia  27 czerwca 2005 r.  (Dz.  Urz. 
Województwa Dolnośląskiego z dnia 25.07.2005 r., poz. 2729)
Rada Miejska w Kamiennej Górze

uchwala, co następuje:

§ 1.

W związku z prowadzonymi przez Gminę Miejską Kamienna Góra rokowaniami mającymi 
na celu zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Kamiennej Górze przy ulicy 
Wałbrzyskiej /działki nr 133/5, 133/4 i 136 / Rada Miejska w Kamiennej Górze oświadcza, 
iż  pozytywnie  ocenia  możliwość  usytuowania  na  w/w  nieruchomości 
wielkopowierzchniowego  obiektu  handlowego  oraz  zobowiązuje  się  do  podjęcia 
niezbędnych działań mających na celu wydanie w tym zakresie stosownej opinii zgodnie
z obowiązującymi przepisami.

§ 2.

Wykonanie Oświadczenia powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze.

 Przewodnicząca Rady
                /-/ Małgorzata Krzyszkowska



UZASADNIENIE
do OŚWIADCZENIA Nr XXII/1/08

RADY MIEJSKIEJ W KAMIENNEJ GÓRZE
z dnia 21 maja 2008 r.

w sprawie rokowań  mających na celu zbycie nieruchomości niezabudowanej

W  związku  z  prowadzonymi  rokowaniami  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości 
niezabudowanej położonej w Kamiennej Górze przy ulicy Wałbrzyskiej /działki nr 133/5, 
133/4 i 136/ uczestnik rokowań wystąpił do Komisji prowadzącej rokowania z wnioskiem
o uzyskanie stanowiska od organu wydającego opinię w sprawie wydania zezwolenia na 
WOH /wielkopowierzchniowy obiekt handlowy/. 

Burmistrz  Miasta  stwierdza,  że  wyda  zezwolenie  na  WOH,  po  spełnieniu  wymogów 
określonych w przepisach prawa, w tym wymogu najistotniejszego tj.  pozytywnej opinii 
Rady Miejskiej. 
Biorąc pod uwagę fakt, iż przepisy dotyczące wydawania zezwoleń w zakresie WOH są 
niekompletne /brak rozporządzeń ministra d/s gospodarki/ wskazanym jest przedstawienie 
pozytywnego stanowiska organów miasta tj. Burmistrza i Rady Miejskiej w tym zakresie . 

Dodać należy, iż większość mieszkańców tego rejonu pozytywnie wypowiada się na temat 
powstania tego typu obiektu handlowego .    

       Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


